
Z A P I S N I K  
3. sjednice Gradskog vije a Grada Rijeke 

održane 23. srpnja 2009. godine 
 

 Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - 
Bukovac. 
 
 Nakon izvršene prozivke utvr eno je da je sjednici nazo an 31 lan Gradskog vije a 
te da Gradsko vije e može donositi pravovaljane odluke. 
 
 Sjednici su bili nazo ni lanovi Gradskog vije a: Dinko Beakovi , Ivan Bogdani , 
mr.sc. Ernest Cukrov, Ljiljana Cvjetovi , Marko Filipovi , Lidija Flas, mr.sc. Željko Glavan, 
Ivan Ivaniš, mr.sc. Nikola Ivaniš, mr.sc. Šime Jagi i , Ivana Jur i , Ana Kompari  Dev i , 
Sandra Krpan, Ljiljana Mihi , Bože Mimica, Dorotea Peši -Bukovac, Denis Pešut, Nada 
Pinduli , Vuk Prica, Branko Ra a, Josip Rup i , Dušan Sekuli , Oskar Skerbec, Sr an 
Srdo , mr.sc. Bojan Šober, Danko Švorini , Dinko Tamarut, Mate Tomljanovi , Ana Turak, 
Walter Volk i Tomislava Ze evi  Pedi . 
 
 Izostanak su opravdali lanovi Gradskog vije a: Hrvoje Buri , mr.sc. Vesna 
Buterin, Tea aljkuši -Mance i Sanjin Kajba. 
 
 Primjedbu na zapisnik 2. sjednice Gradskog vije a održane 2. srpnja 2009. godine iznio 

je ispred Kluba PGS-a lan Vije a mr.sc. Nikola Ivaniš, izrazivši neslaganje sa 
zapisnikom u kojem se sudionici u raspravi samo nabrajaju, a da se ni u najkra im 
crtama ne prenosi sadržaj njihove rasprave i prijedloga te je zatražio da se u zapisnik 2. 
sjednice unese da je na toj sjednici u ime Kluba PGS-a predloženo da se u Gradskom 
vije u formira i Odbor za branitelje što je predlagatelj Statuta, Gradona elnik odbio. 
Mr.sc. Nikola Ivaniš zatim je naveo da je Klub PGS-a uputio predsjednici Gradskog vije a 
poticaj da se na današnjoj sjednici Gradskog vije a glasa o njegovom prijedlogu s prošle 
sjednice da Gradsko vije e donese odluku da se u mjesnim odborima održi rasprava o 
gradskim etvrtima kao obliku mjesne samouprave. Naime, on je na prošloj sjednici 
predložio da Vije e donese takvu odluku te smatra da je taj prijedlog, neovisno o tome 
što je on bio na elno prihva en od strane Gradona elnika, trebalo staviti na glasovanje, 
što nije u injeno. 
 
Predsjednica Gradskog vije a je, nakon što je pro itala odredbu lanka 154. Poslovnika 
Gradskog vije a o obaveznom sadržaju zapisnika, podsjetila da svi zainteresirani lanovi 
Vije a mogu izvršiti uvid u prijepis tonskog zapisa sjednice u kojem su sadržane sve 
rasprave.  
Što se ti e glasovanja o prijedlogu iznesenom za vrijeme rasprave na prošloj sjednici 
Gradskog vije a, predsjednica Gradskog vije a je navela da je, nakon što je Vije e 
glasovalo o podnesenim amandmanima na prijedlog Statuta, a prije prelaska na 
glasovanje o prijedlogu Statuta Grada Rijeke, izri ito upitala da li je eventualno 
propušteno nešto staviti na glasovanje te je, nakon što se nitko nije javio, smatrala da je 
predlagatelj suglasan s obe anjem Gradona elnika da e prijedlog biti prihva en i da e 
rasprava o potrebi formiranja gradskih etvrti biti provedena.  

 
 Predsjednica Gradskog vije a stavila na glasovanje iznesenu primjedbu na zapisnik i 
traženje da se u zapisnik 2. sjednice Gradskog vije a uvrsti tekst iz kojeg e biti razvidno da 
je Klub PGS-a predložio amandman kojim se predlagalo osnivanje Odbora za branitelje. 
 
 Primjedbu na zapisnik Vije e nije prihvatilo (11 glasova za, 16 glasova protiv, 2 glasa 
suzdržana). 



 Zatim je Vije e VE INOM GLASOVA (17 za, 5 protiv, 7 suzdržanih) usvojilo 
zapisnik 2. sjednice Gradskog vije a održane 2. srpnja 2009. godine u predloženom 
tekstu. 
 
 UVODNE OBAVIJESTI: 

 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac je izvijestila da je osnovan još 
jedan Klub lanova Gradskog vije a i to Klub Hrvatske narodne stranke i Hrvatske selja ke 
stranke. Klub ima tri lana, a predsjednik Kluba je mr.sc. Šime Jagi i . Predsjednica Vije a 
nadalje je izvijestila da je Klub lanova Gradskog vije a Grada Rijeke SDP, IDS i ARS 
proširio sastav za jednog lana iz reda politi ke stranke HSLS i promijenio naziv tako da 
naziv Kluba sada glasi: Klub lanova Gradskog vije a Grada Rijeke SDP, IDS, HSLS i ARS. 
 
 AKTUALNI SAT  

 
1. IVAN IVANIŠ je upitao Gradona elnika koliko je stvarno poskupila voda u Rijeci, zašto je 
poskupila, zašto u ovo ljetno vrijeme i da li e se ta sredstva kao što je pisalo u tisku 
upotrijebiti za saniranje gubitaka u KD Vodovod i kanalizacija ili za nešto drugo? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da u Rijeci od 2000. godine nije 
bilo zna ajnijih promjena u cijeni vode te da je u ovih proteklih 9 godina s jedne strane 
kontinuirano dolazilo do pada prodane vode iz dva razloga. Jedan razlog je promjena 
strukture rije kog gospodarstva u kojem su nestali veliki potroša i vode, me u kojima je INA 
bila jedan od najve ih potroša a, a s druge strane kontinuirano ulaganje u sustav 
vodoopskrbe ime su gubici u vodoopskrbnom sustavu smanjeni na nekih 19% što je na 
razini europskog prosjeka i sigurno najbolji postotak u Republici Hrvatskoj, a za to je bilo 
potrebno angažirati znatna sredstva.  
 Unato  tome, prethodnih godina su se iskazani gubici na kraju godine u KD Vodovod 
i kanalizacija u iznosu od par milijuna kuna pokrivali iz unutrašnjih rezervi društva, 
smanjenjem stope amortizacije do one razine do koje je to Zakon dozvoljavao. 
 Za novi investicijski ciklus vrijednosti od 116,5 milijuna kuna za nove investicije 
(izgradnja vodoopskrbnog sustava Mariš ine, nove zone za gospodarenje otpadom, i 
rješavanje vodoopskrbnog sustava ve eg dijela zapadnog dijela Grada pa izgradnja novog 
kanalizacijskog sustava u onim podru jima Grada koja se intenzivno grade) te za kreditne 
obveze u vrijednosti od 42,5 milijuna kuna, u razdoblju od 2009. do 2012. potrebno je 
osigurati ukupno 159 milijuna kuna. Bez pove anja cijene vode taj investicijski ciklus se ne bi 
mogao realizirati.  
 Neto an je podatak da se pove anjem cijena vode pokrivaju gubici KD Vodovod i 
kanalizacija, koji bi nastali ukoliko se ne bi mogao pokriti novi investicijski ciklus jer se gubici 
više ne bi mogli pokriti iz unutarnjih rezervi društva. 
 Prema tome, izme u odluke da se zaustavi investicijski ciklus koji pruža dodatnu 
kvalitetu života gra anima i pove anja cijene, prihvatio je prijedlog KD Vodovod i kanalizacija 
za pove anje cijene vode i odvodnje za 36,4% što je relativno veliki postotak, a za prosje no 
tro lano doma instvo s prosje nom potrošnjom vode to zna i pove anje cijene od 28 do 40-
tak kuna.  
 
2. TOMISLAVA ZE EVI  PEDI  je u svezi nastalih gubitaka u poslovanju KD Vodovod i 
kanalizacija upitala je tko e snositi odgovornost što voda nije poskupila krajem 2008. godine 
kako bi se ve  tada sprije ili nastali gubici? 
 Drugo, zanima je što je se dogodilo s umjetnom travom kojom su pokrivena 
nogometna igrališta, a koja je o ito vrlo loše kvalitete, pa se ve  uništila, tko e za to snositi 
odgovornost i kada e se na i adekvatna zamjena za klubove koji sada iz tih razloga ne 
mogu trenirati na tim igralištima?  
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Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je na prvo pitanje odgovorio da KD Vodovod i 
kanalizacija ne bi godinu završio s gubitkom ukoliko bi se odustalo od planiranih investicija, 
te je upitao da li se može odustati od investicije za izgradnju Centralne zone za 
gospodarenje Mariš ina koja je itekako potrebna jer je postoje e odlagalište prakti no 
popunjeno i zbog koje je potrebno izgraditi vodoopskrbni sustav koji košta preko 30 milijuna 
kuna. 
 Nadalje je iznio da ne želi prihvatiti odgovornost zbog nerješavanja komunalne 
infrastrukture koja je Zakonom o gra enju obavezna da bi se mogla dobiti gra evinska 
dozvola, a ne e tražiti ni odgovornost direktora koji je radio sukladno Smjernicama 
Nadzornog odbora i Skupštine u kojoj se nalaze gradona elnik Grada Rijeke i gradona elnici 
drugih osam op ina. Svi, osim jednoga, dali su suglasnost za pove anje cijene vode, bez 
obzira na razli itu politi ku pripadnost. 
 Neto no je da se nije ulagalo u vodoopskrbni sustav. Nedavno je u tisku objavljen 
podatak da je rije ki vodoopskrbni sustav upravo u kontekstu gubitaka najkvalitetniji u 
Republici Hrvatskoj i da je na razini europskog prosjeka s gubitkom u mreži od nekih 19%, 
što zna i da se itekako puno ulagalo. Unato  tome, Društvo nije završavalo s gubicima, što 
se može vidjeti iz materijala koji su objavljeni na web stranicama. Kreditne obveze do kraja 
ove godine i nedostaju a sredstva za isplatu tih obveza su negdje na razini od cca 3 milijuna 
kuna, što se moglo pokriti ili daljnjim smanjivanjem amortizacije, ili iz drugih izvora unutar 
društva, ali to bi zako ilo daljnji investicijski ciklus. Prema tome, poskupljenje vode nije 
u injeno zbog pokri a gubitaka, ve  zbog nastavka planiranog investicijskog ciklusa bez 
kojega ne bio bilo niti daljnjeg sustava izgradnje vodoopskrbe i odvodnje. 
 U svezi nogometnih terena s umjetnom travom iznio je da nema razloga da bilo tko 
snosi odgovornost. Nakon pokrivanja tri nogometna igrališta s umjetnom travom pove ao se 
interes za igranje nogometa, a tereni su se koristili maksimalno i normalno je da je u tom 
kontekstu došlo do ošte enja trave. etverogodišnjim planom predvi ena je zamjena 
travnatih igrališta i ako se nastave koristiti ovim intenzitetom u sljede e tri do etiri godine 
ponovo e ih trebati obnoviti. 
 
TOMISLAVA ZE EVI  PEDI  je odgovorila da nije zadovoljna dobivenim odgovorima te je 
zatražila pisane odgovore na oba pitanja. 
 
3. mr.sc. ŠIME JAGI I  je upitao Gradona elnika, obzirom na recesiju u Hrvatskoj, kakvo je 
stanje odnosno dinamika punjenja Prora una Grada Rijeke prvenstveno od poreznih prihoda 
od strane države, a kako od vlastitih prihoda?  
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je recesija u jednom dijelu 
pogodila i Rijeku i to se osje a u onom dijelu prihoda Prora una koji su vezani za promet 
nekretninama. Osjetno je pao prihod od poreza na prodaju nekretnina, gotovo za cca 40 % i 
injenica je da je u ovom razdoblju vrlo teško prodati zemljište ili pravo gra enja na 

lokacijama na kojima su se prije dvije godine postizale vrtoglave cijene i na kojima je 
sudjelovalo i po 10-tak zainteresiranih na licitaciji. Porezni prihodi se za sada pune 
zadovoljavaju e, nešto manje od planiranog, ali još uvijek na razini 10-15%. Najbolje se 
ostvaruju prihodi od najma poslovnog prostora i komunalne naknade odnosno iznajmljivanja 
gradskog vlasništva.  
 Usvajanjem programa mjera kojim su se smanjile zakupnine, komunalna naknada i 
spomeni ka renta Grad se odrekao prihoda Prora una za negdje više od 10-tak milijuna 
kuna. Vode i ra una o štednji, naložio je pro elnicima odre ene mjere u smislu štednje i 
ograni enja troškova do mjeseca rujna nakon ega e uslijediti Rebalans kojim e se  
predložiti smanjenje pla a zaposlenicima u gradskoj upravi i prora unskim korisnicima za 
3%. Za sada niti jedna od bitnih djelatnosti što se ti e socijalne politike, vrti a, stanogradnje i 
ostaloga što bitno utje e na sam standard gra ana nije ugrožena. Teško mu je re i kakva su 
predvi anja jer se stvari mijenjaju nekoliko puta dnevno. 
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4. mr.sc. BOJAN ŠOBER je iznio da je uz Bazen na Kantridi niknula nova plaža zbog ega 
su gra ani bili zadovoljni jer su pretpostavljali da e ona biti o iš ena i ure ena do ljetne 
sezone. Me utim, na tom prostoru se stvorilo odlagalište gra evinskog otpada, te je upitao 
Gradona elnika tko je za to odgovoran i da li e netko snositi odgovornost ako se nešto 
dogodi s obzirom da plažu ljudi i dalje posje uju? 

Ujedno se  osvrnuo na prethodno pitanje u svezi travnatih terena te je iznio da je 
pro itao u današnjem Novom listu da se prilikom postavljanja travnatih terena nije razmišljalo 
na polijevanje vodom te je iz tih razloga došlo do uništavanja terena, ime se skratio i njihov 
rok trajanja. 

 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da plaža koju je lan Vije a 
spomenuo u biti nije plaža, ve  još uvijek gradilište jer je u tijeku izgradnja bazena za 
skokove u vodu. Bazen za skokove u vodu, pa samim time ni plaža, iako su trebali biti 
završeni prije ljeta nisu još uvijek završeni zbog održavanja Europskog prvenstva, nakon 
kojeg se morao raspisati i novi natje aj budu i da je prvi natje aj Državna komisija poništila 
na temelju uložene žalbe. Plaža ne e niti biti završena dok ne bude dovršen bazen za 
skokove u vodu, jer je jedini gra evinski pristup gradilištu za bazen upravo ta plaža koja je iz 
tih razloga i ogra ena. Svi koji plažu koriste, koriste je na vlastitu odgovornost. 
 
mr.sc. BOJAN ŠOBER  je dodao da bi bilo dobro, budu i da je spomenuta plaža u izgradnji,  
tamo postaviti komunalnog redara ili fizi ki zabraniti prolaz kako ne bi došlo do ve ih 
povreda. 
 
5. JOSIP RUP I  je upitao Gradona elnika da li e se urediti pristupna cesta prema 
Putni kom terminalu odnosno da li e se urediti ulica Riva Boduli na na in da se zabrani 
parkiranje vozila do ograde kako bi se dobio ve i prostor za prolaz vozila prema Terminalu? 
 Drugo, upitao je Gradona elnika da li se osje a moralno odgovornim zbog incidenta 
koji se prije nekoliko godina dogodio na gradilištu WTC-a gdje su etiri mlade osobe izgubile 
život, a  nedavno je i u Dirakinoj jami na Pašcu nastradala jedna osoba budu i da Grad i 
dalje tvrtki DIRA GRADNJA koja je radila na tim gradilištima, produžava ugovore za rad, iako 
gra ani imaju primjedbe na izvo enje radova? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je na prvo pitanje odgovorio da e Grad sve 
svoje obveze izvršiti kada Lu ka uprava izvrši svoj dio. Na žalost, Putni ki terminal još nije 
otvoren, ve  samo plato ispred Terminala. Grad je sukladno dogovoru sa Svjetskom bankom 
i Lu kom upravom potpisao Sporazum u kojem e sudjelovati u realizaciji druk ijeg 
prometnog rješenja u svezi funkcioniranja Terminala i u tom kontekstu je predvi eno da 
Lu ka uprava financira svoj dio obveza odnosno dio koji je vezan uz pomorsko odnosno 
lu ko dobro, a Grad dio koji je vezan za javne površine. Tim projektom je predvi eno da 
nova cesta, koja se još nije po ela graditi, a koja služi za izlaz vozila s terminala prolazi kroz 
zonu Porto Baroš, a obveza Grada je da uredi  Veslarsku ulicu, a ne Rivu Boduli jer tamo nije 
predvi en prilaz vozilima terminalu. 
 U odgovoru na drugo pitanje, istaknuo je  injenicu da je naprosto neshvatljivo to što 
se dogodilo i da se radi o velikoj tragediji. Onaj tko je to uzrokovao sigurno e morati snositi i 
odgovornost. Dira gradnja nema povlašteni status u Gradu niti u komunalnim društvima 
Grada Rijeke, a do zadnjih godinu i pol dana radila je redovno u rokovima i na 
zadovoljavaju i na in izvršavala svoje obaveze koje je dobila isklju ivo putem institucije 
javnog natje aja. 
 Što se dogodilo i iz kojeg razloga je došlo do ovakvih poreme aja ne zna, ali osobno 
je inzistirao da se pokrene postupak raskida ugovora koji je u tijeku. Prema tome, Dira 
Gradnja sigurno više ne e raditi na podru ju Pašca, a nakon ovakvog iskustva više ne e 
raditi niti za Grad, niti za gradske tvrtke. 
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6. ANA KOMPARI  DEV I  iznijela je da su nedavno svi bili vrlo iznena eni kada je Vlada 
po ne zna koji put smanjila sredstva za gradnju nove bolnice u iznosu od 9 milijuna kuna, 
tvrde i da je glavni krivac za smanjenje tih sredstava Grad Rijeka jer nije riješio imovinsko-
pravna pitanja u dijelu zemljišta na kojem se treba graditi nova bolnica. U svezi toga upitala 
je da li je to no da je Grad Rijeka glavni krivac za neizdavanje gra evinske dozvole za II fazu 
gradnje nove Bolnice, a posljedi no i smanjenje od 9 milijuna kuna koje je trebalo dobiti za 
nastavak gradnje te tko e zbog toga snositi odgovornost? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je podsjetio da je Vlada Republike Hrvatske 
ove godine dva puta smanjivala iznos za Klini ki bolni ki centar u Rijeci. Prvi puta uz 
obrazloženje da je Grad Rijeka preuzeo obvezu izgradnje energane, a drugi puta jer sredstva 
nije mogu e potrošiti zbog krivnje Grada Rijeke. 
 On posjeduje dokumentaciju kojom je pred više od dvije godine Grad zapo eo 
pregovore s Državnim uredom za upravljanje imovinom, nude i rješenje tog problema, a radi 
se o dijelu estice na kojoj se nalazi zgrada u kojoj se sada nalaze kazališne radionice koje 
su u funkciji. Osim toga postoji još dio estica koje su u privatnom vlasništvu. Nudile su se 
razne varijante u kontekstu zamjene zemljišta za programe poticajne stanogradnje, zamjene 
za prostore Vojarne Draga koja i dalje propada, iako je vojska prije 4 do 5 godina napustila 
taj prostor, a zgrade su u potpunosti devastirane.  
 Unato  brojnim intervencijama, iz Državnog ureda za upravljanje imovinom nema 
nikakvog odgovora. Me utim, ukoliko ga netko uvjeri da je to jedini problem zbog kojeg se ne 
može zapo eti s gra evinskim radovima na izgradnji II. faze Klini kog bolni kog centra, on je 
spreman, unato  svemu, istog trenutka potpisati suglasnost o pravu gra enja kojim se taj 
prostor prepušta Klini kom bolni kom centru za izgradnju Sveu ilišne bolnice.  
 
7. VUK PRICA je u svezi uvo enja no nih autobusnih linija u Rijeci koje bi kao pilot-projekt 
trebale voziti do kraja mjeseca kolovoza, a obzirom da se u Smjernicama za naredno 
etverogodišnje razdoblje navodi uvo enje tih no nih linija, upitao Gradona elnika što e biti 

s tim linijama nakon završetka pilot-projekta i da li e no ne linije nastaviti voziti u jesenjem 
odnosno zimskom periodu? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se taj projekt naziva pilot-
projektom upravo iz razloga što se u periodu od tih nekoliko mjeseci trebalo provjeriti kako 
funkcionira, ima li odgovaraju i broj putnika i da li e se pojavljivati odre eni problemi vezani 
uz devastacije autobusa, napade na šofere i sli no, te da li su uvedeni smjerovi vožnje koji iz 
Centra Grada vode prema tri razli ita dijela Grada pogo eni. Nakon tri probna mjeseca, 
ugodno je bio iznena en brojem korisnika tih no nih linija, a nije bilo niti jednog pažnje 
vrijednog incidenta. Slijedom toga, linije e nastaviti biti u funkciji i nakon osmog mjeseca, 
dakle nakon završetka pilot-projekta, uz manje promjene koje e nakon dobivenih sugestija 
poboljšati taj projekt. 
 
8. MATE TOMLJANOVI  je upitao kada se o ekuje javna rasprava u svezi donošenja 
Detaljnog plana ure enja podru ja Rasto ine, te je zatražio pisani odgovor. 

Drugo, upitao je da li se na podru ju Rasto ina za gra ane može uvesti dodatna linija 
mini busa tri do etiri puta dnevno kako bi im se omogu io odlazak u trgovinu, budu i im je 
najbliža trgovina udaljena 1 km.  

 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je na prvo pitanje odgovorio da e u tijeku 
sutrašnjeg dana potpisati zaklju ak o Prijedlogu detaljnog plana ure enja zone Rasto ine 
kojim se predvi a da javna rasprava po ne krajem osmog mjeseca, što zna i da e Gradsko 
vije e u mjesecu listopadu najvjerojatnije razmatrati taj Prijedlog plana, ovisno o rezultatima 
javne rasprave. Planom se predvi a izgradnja ve eg broja stambenih objekata, poslovnog 
prostora, garaža, proširenje cesta te izgradnja novog vrti a na Rasto inama. 

U svezi drugog pitanja, na inicijativu Mjesnog odbora, napravljena je Studija 
organizacije prijevoza mini busom. Me utim, u ovom trenutku teško da može obe ati 
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uvo enje mini busa prvenstveno iz financijskih razloga jer iziskuje dodatne troškove, a time i 
dodatnu subvenciju iz gradskog prora una. Na ju erašnjoj Skupštini KD Autotrolej zaklju eno 
je da Uprava društva do kraja mjeseca listopada predloži reorganizaciju linija u smislu 
njihove racionalnosti i injenice da e druga godina financijski biti lošija. Nakon te analize 
mo i e konkretno odgovoriti na to pitanje i ukoliko to bude mogu e vodit e ra una da se ta 
linija uvede. 

 
9. WALTER VOLK je upitao kada se planira donošenje Urbanisti kog plana ure enja naselja 
Gornja Drenova? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da e Prijedlog plana ure enja 
podru ja Gornje Drenove i i na javnu raspravu u mjesecu rujnu o.g. 
 
10. IVANA BOGDANI A interesira, obzirom na financijsku situaciju, da li e se završetak 
plinofikacije na Pehlinu odvijati planiranim tempom odnosno do kraja 2010. godine, budu i 
da je planirana izgradnja plinske mreže i priklju aka dužine cca 19 km, a radovi idu dosta 
sporo i tim radovima su sve bo ne ceste na Pehlinu devastirane. 
 Drugo, na podru ju Pehlina nalaze se tri betonare, od kojih se jedna nalazi na 
županijskoj cesti na udaljenosti cca 35-50 m od prvih ku a, a radi u tri smjene. Obzirom na 
prigovore i peticiju gra ana koji žive u toj okolici, a kojima u kišno vrijeme curi cementno 
mlijeko, a po lijepom vremenu imaju cementnu prašinu, interesira ga tko je izdao dozvolu u 
Gradu Rijeci da betonara radi na 30-50 metara udaljenosti od ku a? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je na drugo pitanje odgovorio da nitko u Gradu 
Rijeci nije izdao dozvolu jer to nije u nadležnosti Grada. Grad tek unatrag godinu izdaje 
gra evinske dozvole za izgradnju objekata, a ta betonara je tamo puno duže. Za zaštitu 
okoliša nadležna je Državna inspekcija, Inspekcija zaštite okoliša i Sanitarna 
inspekcija..Predložio je da gra ani u ime Mjesnog odbora upute zahtjev prema jednoj i drugoj 
inspekciji, a on e od strane Grada u initi to isto i tražiti da na licu mjesta utvrde injeni no 
stanje te da riješe eventualne probleme. 
 U svezi prvog pitanja odgovorio je da plan plinofikacije na podru ju Pehlina ide 
planiranom dinamikom i ne slaže se s konstatacijom da su sve ceste devastirane, budu i se 
na njima izvode gra evinski radovi. 
 
IVAN BOGDANI  je dodao da je problem što je netko u Odjelu gradske uprave za 
urbanizam dao u najam zemljište za betonaru koje je u 100%-tnom vlasništvu Grada. 
 
11. LJILJANA MIHI  je upitala u kojoj je fazi realizacije Projekt centralne zone za 
gospodarenje otpadom Mariš ina, budu i se o ekuje da Europska komisija odobri 
bespovratna sredstva i da se potpiše Ugovor kojim bi se osiguralo 8 milijuna kuna za 
izgradnju tog deponija? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da su za samu realizaciju projekta 
Centralne zone za gospodarenje otpadom na Mariš ini izdane sve potrebne gra evinske 
dozvole za izradu I. faze. Prema najavama iz Ministarstva, osigurana su sredstva u visini od 
nekih 8 milijuna kuna od Europske komisije. ak je bilo najave da e se u tijeku 10. mjeseca 
Ugovor izme u Ministarstva i Europske komisije potpisati upravo u Rijeci. 
 Vezano uz taj Projekt, premještena je ve  i cesta koja je prolazila sredinom te zone 
na drugu lokaciju što omogu uje radove na podru ju same zone. Ceste koje se grade od 
vora Rujevica prema Marini ima i koje gradi TD Rijeka promet uz potporu Grada Rijeke 

tako er su u funkciji te zone, a zapo eli su i radovi na vodoopskrbi. Uz navedena sredstva 
od 8 milijuna kuna osigurana su i sredstva u Fondu za energetsku u inkovitost i zaštitu 
okoliša, kao i u prora unima Grada i Županije. 
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 UTVR IVANJE DNEVNOG REDA 
 
 Nakon dovršenog aktualnog sata, predsjednica Vije a Dorotea Peši  – Bukovac je 
izvijestila da na predloženi dnevni red nije podnesen prigovor tako da se dnevni red smatra 
usvojenim kako je predloženo. 

 
Zatim je predsjednica Gradskog vije a objavila da je Gradsko vije e usvojilo 

slijede i 
D N E V N I  R E D 

 
1. Prijedlog smjernica Gradona elnika Grada Rijeke za mandatno razdoblje 2009. - 

2013. godine 
2. Prijedlog poslovnika Gradskog vije a Grada Rijeke 
3. Kona ni prijedlog odluke o donošenju Detaljnog plana ure enja podru ja 

stambenog naselja Trsat 
4. a) Informacija o provedenim aktivnostima za realizaciju projekta nove zgrade 

Muzeja moderne i suvremene umjetnosti u Rijeci putem ugovornog oblika JPP-a 
b) Prijedlog daljnjih aktivnosti na realizaciji projekta izgradnje nove zgrade Muzeja 
moderne i suvremene umjetnosti u Rijeci

5. Prijedlog odluke o osnivanju Stožera zaštite i spašavanja za podru je grada Rijeke 
6. a) Prijedlozi odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke (nekretnine na 

lokaciji Mar eljeva Draga) 
b) Prijedlog odluke o prodaji gra evinskog zemljišta u vlasništvu Grada Rijeke (u 
k.o. Srdo i) 

7. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Prora una Grada 
Rijeke za 2009. godinu 

8. a) Prijedlog odluke o davanju u zakup poslovnog prostora 
b) Prijedlog odluke o uvjetima i postupku javnog natje aja za davanje u zakup 
poslovnog prostora 
c) Prijedlog odluke o prodaji poslovnog prostora u vlasništvu Grada Rijeke 

9. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu 
10. a) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o nerazvrstanim cestama i javno-

prometnim površinama  
b) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o povjeravanju obavljanja komunalne 
djelatnosti održavanja javnih površina na temelju ugovora 

11. a) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o komunalnom redu 
b) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o javnom prijevozu putnika na podru ju 
gradova Rijeke, Opatije, Bakra, Kastva i Kraljevice te op ina avle, Jelenje, Klana, 
Viškovo, Kostrena, Lovran i Matulji 

12. a) Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage Odluke o radnom vremenu 
prodavaonica i drugih oblika trgovine na malo na podru ju Grada Rijeke 
b) Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage Odluke o radnom vremenu 
prodavaonica na podru ju Grada Rijeke za vrijeme turisti ke sezone 

13. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o ugostiteljskoj djelatnosti 
14. a) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o grbu i zastavi Grada Rijeke 

b) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o javnim priznanjima Grada Rijeke 
c) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o naknadama lanovima Gradskog vije a 
Grada Rijeke i lanovima radnih tijela Gradskog vije a Grada Rijeke 
d) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o naknadama predsjednicima i lanovima 
kazališnih i upravnih vije a ustanova kojih je osniva  Grad Rijeka 
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TO KA 1. 
Prijedlog smjernica Gradona elnika Grada Rijeke za mandatno razdoblje  

2009. – 2013. godine 
 

Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 

 U raspravi su sudjelovali lanovi Vije a mr.sc. Šime Jagi i  ispred Kluba HNS-a i 
HSS-a, Tomislava Ze evi  Pedi  ispred Kluba vije nika HDZ-a, Ana Kompari  Dev i  ispred 
Kluba lanova Gradskog vije a SDP, IDS i ARS, mr.sc. Nikola Ivaniš ispred Kluba PGS-a, 
Ana Kompari  Dev i , Vuk Prica, Lidija Flas, Ivan Ivaniš, Ljiljana Cvjetovi , mr.sc. Nikola 
Ivaniš, Josip Rup i , Ivana Jur i , Denis Pešut, Ana Turak, Sandra Krpan, Dinko Beakovi , 
Sr an Srdo , Mate Tomljanovi  i Tomislava Ze evi  Pedi , Gradona elnik mr.sc. Vojko 
Obersnel te završno mr.sc. Nikola Ivaniš ispred Kluba PGS-a.  
  
 Ljiljana Cvjetovi  je u raspravi iznijela prijedlog za se tekst Smjernica na str. 52. 
dopuni smjernicom o uvo enju besplatnog gradskog prijevoza i za umirovljenike mla e od 65 
godina. 
 
 Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel nije prihvatio prijedlog Ljiljane Cvjetovi  uz 
obrazloženje da u ovom trenutku nije sigurno da e i ona kategorija umirovljenika koja sada 
ima besplatan prijevoz tu povlasticu mo i zadržati, o emu e još biti rije i u narednom 
razdoblju nakon što se sa ini odgovaraju a analiza i razrade odre eni kriteriji prava na 
besplatni prijevoz koji ubudu e možda ne e ovisiti samo o dobnoj granici korisnika, ve  i o 
visini njihovih mjese nih primanja. 
 
 Nakon završene rasprave i inzistiranja lanice Vije a Ljiljane Cvjetovi  da se Vije e 
glasovanjem izjasni o njezinom prijedlogu iznijetom u raspravi, predsjednica Vije a je 
prijedlog za dopunu Smjernica stavila na glasovanje. 
 
 Gradsko vije e nije prihvatilo prijedlog za dopunu Smjernica (11 glasova za, 17 
glasova protiv). 
 
 Zatim je Gradsko vije e VE INOM GLASOVA (19 za, 5 protiv, 6 suzdržanih) 
donijelo Smjernice Gradona elnika Grada Rijeke za mandatno razdoblje 2009. – 2013. 
godine. 
 

TO KA 2. 
Prijedlog poslovnika Gradskog vije a Grada Rijeke 

 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe, da su amandmane na Prijedlog Poslovnika podnijeli Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise, Klub PGS-a i Klub HDZ-a te sam Gradona elnik kao predlagatelj. Amandmani su 
dostavljeni lanovima Vije a na klupe.  

 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel, 
koji se u okviru uvodnog izlaganja o itovao na podnesene amandmane te izvijestio Vije e da 
amandmane podnesene od strane Kluba HDZ-a i Odbora za Statut, Poslovnik i propise ne 
prihva a, kao ni amandman broj I. Kluba PGS-a te je obrazložio razloge za neprihva anje 
amandmana.  
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 Izvijestio je tako er da amandman broj II. Kluba PGS-a, kojim se predlaže da se u 
lanku 69. stavku 1. Poslovnika propiše da lanovi Gradskog vije a za vrijeme aktualnog 

sata imaju pravo postaviti samo jedno pitanje, prihva a na elno uz propisivanje dodatne 
mogu nosti postavljanja i drugog pitanja ukoliko ostane vremena u okviru vremenskog 
ograni enja za postavljanje pitanja. U kontekstu navedenog je i sam predložio amandman 
kojim se mijenja tekst navedenog lanka, a koji amandman je dostavljen lanovima Vije a na 
današnjoj sjednici u pisanom obliku. 
 
 U raspravi su sudjelovali lanovi Vije a Tomislava Ze evi  Pedi  ispred Kluba 
vije nika HDZ-a, Dušan Sekuli  ispred Kluba PGS-a, Tomislava Ze evi  Pedi , Lidija Flas i 
Nada Pinduli  te Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel.  
 
 Nakon rasprave, prije prelaska na izjašnjavanje o podnesenim amandmanima i 
glasovanje, predsjednica Gradskog vije a je podsjetila da je amandman Gradona elnika 
postao sastavni dio Prijedloga Poslovnika Gradskog vije a u tekstu kako slijedi: 
"U lanku 69. stavku 1. umjesto to ke stavlja se zarez i dodaju rije i: " time da drugo pitanje 
može postaviti samo ako u vremenu odre enom za trajanje aktualnog sata nema više 
prijavljenih lanova Vije a za postavljanje prvog pitanja." 
 
 Predsjednica Vije a zatim je izvijestila da je Klub PGS-a, s obzirom na podneseni 
amandman Gradona elnika, odustao od amandmana podnesenog na lanak 69. Prijedloga 
Poslovnika te da o njemu Vije e ne e glasovati. 
  
 Izjašnjavanje o amandmanima i glasovanje: 

 
1. Amandman podnesen od strane Kluba PGS-a kao amandman broj I. na lanak 61. u 
tekstu kako je dostavljen lanovima Vije a. 
Gradona elnik se nije suglasio. 
Predlagatelj je ustrajao na prihva anju amandmana. 
Gradsko vije e nije prihvatilo amandman (12 glasova za). 
 
2. Amandman podnesen od strane Kluba vije nika HDZ-a na lanak 68. u tekstu kako 
je dostavljen lanovima Vije a. 
Gradona elnik se nije suglasio. 
Predlagatelj je ustrajao na prihva anju amandmana. 
Gradsko vije e nije prihvatilo amandman (5 glasova za), 
 
3. Amandman podnesen od strane Kluba vije nika HDZ-a na lanak 69. u tekstu kako 
je dostavljen lanovima Vije a. 
Gradona elnik se nije suglasio. 
Predlagatelj je ustrajao na prihva anju amandmana. 
Gradsko vije e nije prihvatilo amandman (6 glasova za), 
 
4. Amandman podnesen od strane Odbora za Statut, Poslovnik i propise na lanak 69. 
u tekstu kako je dostavljen lanovima Vije a. 
Gradona elnik se nije suglasio. 
Predlagatelj je ustrajao na prihva anju amandmana. 
Gradsko vije e nije prihvatilo amandman (niti jedan glas za), 
 
5. Amandman podnesen od strane Kluba vije nika HDZ-a na lanke 144. – 146. u 
tekstu kako je dostavljen lanovima Vije a. 
Gradona elnik se nije suglasio. 
Predlagatelj je ustrajao na prihva anju amandmana. 
Gradsko vije e nije prihvatilo amandman (8 glasova za), 
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6. Amandman podnesen od strane Kluba vije nika HDZ-a na lanak 154. u tekstu kako 
je dostavljen lanovima Vije a. 
Gradona elnik se nije suglasio. 
Predlagatelj je ustrajao na prihva anju amandmana. 
Gradsko vije e nije prihvatilo amandman (8 glasova za). 
 

Nakon glasovanja o podnesenim amandmanima, Gradsko vije e je VE INOM 
GLASOVA SVIH LANOVA (21 ZA, 5 PROTIV, 2 SUZDRŽANA) donijelo Poslovnik 
Gradskog vije a Grada Rijeke.  
 

TO KA 3. 
Kona ni prijedlog odluke o donošenju Detaljnog plana ure enja podru ja  

stambenog naselja Trsat 
 

Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe te da je Odbor za Statut, Poslovnik i propise dao prijedlog da se izvrši ispravak teksta 
lanka 4. Prijedloga odluke. 

 
 U raspravi je sudjelovao lan Vije a Marko Filipovi  ispred Kluba lanova Gradskog 
vije a SDP, IDS, HSLS i ARS. 
 
 Nakon rasprave, predsjednica Vije a je izvijestila da je Gradona elnik kao 
predlagatelj prihvatio primjedbu Odbora za Statut, Poslovnik i propise da se u tekstu lanka 
4. pod C. OBVEZNI PRILOZI u to ki IV. POPIS PROPISA KOJE JE POTREBNO 
POŠTIVATI U IZRADI PLANA izvrši ispravak na na in da se postoje i popis propisa dopuni 
sa još dva propisa i to: 
- Pravilnik o uvjetima za vatrogasne pristupe ("Narodne novine" broj 35/94, 55/94-ispr. i 

142/03), 
- Zakon o zapaljivim teku inama i plinovima ("Narodne novine" broj 108/95). 
 
 Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo Odluku o donošenju Detaljnog plana 
ure enja podru ja stambenog naselja Trsat. 

 
TO KA 4. 

a) Informacija o provedenim aktivnostima za realizaciju projekta nove zgrade 
Muzeja moderne i suvremene umjetnosti u Rijeci putem ugovornog oblika JPP-
a  
b) Prijedlog daljnjih aktivnosti na realizaciji projekta izgradnje nove zgrade 
Muzeja moderne i suvremene umjetnosti u Rijeci 

 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 
 U raspravi su sudjelovali lanovi Vije a mr.sc. Željko Glavan, Tomislava Ze evi  
Pedi  i Ivan Ivaniš te Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
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 Nakon rasprave, Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (23 za, 4 protiv) 
donijelo slijede i 

z a k l j u  a k 
 
 1. Prihva a se Informacija o provedenim aktivnostima za realizaciju projekta 
nove zgrade Muzeja moderne i suvremene umjetnosti u Rijeci putem ugovornog oblika 
JPP-a.  
 2. Prihva a se Prijedlog daljnjih aktivnosti na realizaciji projekta izgradnje nove 
zgrade Muzeja moderne i suvremene umjetnosti, utvr enih zaklju kom 
Gradona elnika, KLASA: 022-05/09-01/31-149, URBROJ: 2170-01-10-30-09-4 od 30. 04. 
2009. godine. 
 

TO KA 5.
Prijedlog odluke o osnivanju Stožera zaštite i spašavanja za podru je grada Rijeke 

 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel, 
koji je izvijestio Vije e da se u Stožer umjesto predloženog predstavnika PU Primorsko-
goranske Tomislava Dizdara, koji je u me uvremenu postao na elnik PU Primorsko-
goranske, predlaže imenovati na elnika Operativno - komunikacijskog centra PU Primorsko-
goranske Miljenka Vidaka te da se sukladno navedenom mijenja i tekst lanka 3. Prijedloga 
odluke.  
 
 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o osnivanju 
Stožera zaštite i spašavanja za podru je grada Rijeke. 
 

 
TO KA 6. 

 a) Prijedlozi odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke (nekretnine 
 na lokaciji Mar eljeva Draga) 
 b) Prijedlog odluke o prodaji gra evinskog zemljišta u vlasništvu Grada Rijeke 
 (u k.o. Srdo i) 
 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel. 

 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo  
 

a) 
 1. Odluku o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija Mar eljeva 
Draga – gradilište oznake "3") 
 2. Odluku o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija Mar eljeva 
Draga – gradilište oznake "4"), 

b) 
 Odluku o prodaji gra evinskog zemljišta u vlasništvu Grada Rijeke (u k.o. 
Srdo i). 
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TO KA 7. 
Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Prora una Grada 

Rijeke za 2009. godinu 
  
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel. 

 
 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izmjenama i 
dopunama Odluke o izvršavanju Prora una Grada Rijeke za 2009. godinu. 
 

TO KA 8. 
 a) Prijedlog odluke o davanju u zakup poslovnog prostora 
 b) Prijedlog odluke o uvjetima i postupku javnog natje aja za davanje u zakup 
 poslovnog prostora 
 c) Prijedlog odluke o prodaji poslovnog prostora u vlasništvu Grada Rijeke 
 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe te da je Odbor za Statut, Poslovnik i propise podnio amandman na lanak 25. 
Prijedloga odluke o davanju u zakup poslovnog prostora. 
  
 Pod ovom to kom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 Prije prelaska na glasovanje o prijedlozima odluka, predsjednica Vije a je izvijestila 
da se Gradona elnik kao predlagatelj nije suglasio s amandmanom Odbora za Statut, 
Poslovnik i propise te je amandman Odbora stavila na glasovanje. 
Gradsko vije e nije prihvatilo amandman (2 glasa za). 
 
 Zatim je Gradsko vije e JEDNOGLASNO donijelo:  

 
a) 

 Odluku o davanju u zakup poslovnog prostora, 
 

b) 
 Odluku o uvjetima i postupku javnog natje aja za davanje u zakup poslovnog 
prostora. 

c) 
 Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (26 za, 1 protiv) donijelo Odluku o 
prodaji poslovnog prostora u vlasništvu Grada Rijeke. 
 

TO KA 9. 
Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu 

 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
 
 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izmjenama i 
dopunama Odluke o komunalnom doprinosu. 
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TO KA 10. 
 a) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o nerazvrstanim cestama i javno-
 prometnim površinama  
 b) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o povjeravanju obavljanja komunalne 
 djelatnosti održavanja javnih površina na temelju ugovora 
 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
 
 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo  

 
a) 

 Odluku o izmjenama Odluke o nerazvrstanim cestama i javno-prometnim 
površinama,  

b) 
 Odluku o izmjenama Odluke o povjeravanju obavljanja komunalne djelatnosti 
održavanja javnih površina na temelju ugovora. 

 
TO KA 11. 

a) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o komunalnom redu 
b) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o javnom prijevozu putnika na 
podru ju gradova Rijeke, Opatije, Bakra, Kastva i Kraljevice te op ina avle, 
Jelenje, Klana, Viškovo, Kostrena, Lovran i Matulji 

 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
 
 Nakon rasprave, u kojoj je sudjelovala lanica Vije a Tomislava Ze evi  Pedi  
ispred Kluba vije nika HDZ-a, Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo:  

 
a) 

 Odluku o izmjenama Odluke o komunalnom redu,  
 

b) 
 Odluku o izmjenama Odluke o javnom prijevozu putnika na podru ju gradova 
Rijeke, Opatije, Bakra, Kastva i Kraljevice te op ina avle, Jelenje, Klana, Viškovo, 
Kostrena, Lovran i Matulji. 
 

TO KA 12. 
a) Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage Odluke o radnom vremenu 
prodavaonica i drugih oblika trgovine na malo na podru ju Grada Rijeke 
b) Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage Odluke o radnom vremenu 
prodavaonica na podru ju Grada Rijeke za vrijeme turisti ke sezone 
 

 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
 
 Nakon rasprave, u kojoj je sudjelovao lan Vije a mr.sc. Željko Glavan, Gradsko 
vije e je JEDNOGLASNO donijelo:  

a) 
 Odluku o stavljanju izvan snage Odluke o radnom vremenu prodavaonica i 
drugih oblika trgovine na malo na podru ju Grada Rijeke, 
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b) 
 Odluku o stavljanju izvan snage Odluke o radnom vremenu prodavaonica na 
podru ju Grada Rijeke za vrijeme turisti ke sezone. 
 

TO KA 13. 
Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o ugostiteljskoj djelatnosti 

 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
 
 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izmjenama 
Odluke o ugostiteljskoj djelatnosti. 
 

TO KA 14. 
a) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o grbu i zastavi Grada Rijeke 
b) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o javnim priznanjima Grada Rijeke 
c) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o naknadama lanovima Gradskog vije a 
Grada Rijeke i lanovima radnih tijela Gradskog vije a Grada Rijeke 
d) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o naknadama predsjednicima i lanovima 
kazališnih i upravnih vije a ustanova kojih je osniva  Grad Rijeka 

 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
 
 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo:  
 

a) 
 Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o grbu i zastavi Grada Rijeke, 
 

b) 
 Odluku o izmjenama Odluke o javnim priznanjima Grada Rijeke, 
 

c) 
 Odluku o izmjenama Odluke o naknadama lanovima Gradskog vije a Grada 
Rijeke i lanovima radnih tijela Gradskog vije a Grada Rijeke, 
 

d) 
 Odluku o izmjeni Odluke o naknadama predsjednicima i lanovima kazališnih i 
upravnih vije a ustanova kojih je osniva  Grad Rijeka. 

 
 
Sjednicu su opravdano napustili prije završetka lanovi Gradskog vije a: mr.sc. Ernest 
Cukrov, Denis Pešut i mr.sc. Bojan Šober.  
 

 
Sjednica je zaklju ena u 15,10 sati. 

     Tajnica       Predsjednica 
Gradskog vije a     Gradskog vije a 

 
Mirna Pavlovi  - Vodineli     Dorotea Peši  - Bukovac 

 


